

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

**THE MAIN PROVISIONS OF THE VIENNA CONVENTION ON THE
INTERNATIONAL SALE OF GOODS OF 1980 AND THEIR APPLICATION
IN THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA**

Gulijiayina·Jiaken

Scientific supervisor:
Ananich Svetlana Mikhailovna
PhD, Associate Professor

Minsk, 2025

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis : 45 p, 53sources.

2. Keywords: INTERNIONAL SALE OF GOODS, REGULATION OF INTERNATIONAL TRADE, TERMS OF THE INTERNATIONAL SALE AGREEMENT, FEATURES OF INTERNATIONAL SALE.

3. The content of the work

Object of the study is public relations in the field of legal regulation of application 1980 Vienna Convention on the International Sale of Goods.

Subject of the study is the international treaties and supranational law, legislation, judicial and arbitration practice, doctrine.

The aim of the thesis : is to identify of current trends in the legal regulation of application 1980 Vienna Convention on the International Sale of Goods.

Methods of research: are literature research method, case analysis method, comparative research method, empirical research method.

Results: This research explores how to better actively analysis the provisions of the United Nations Convention on Contracts for the International Sale of Goods (CISG) on the scope of application, location of the place of business, form of contract, offer and acceptance, damages and other provisions will suggest ways to fill the gaps between the Convention and national law.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: _ The results of the diploma work can be used to provide enterprises from various countries with the following information on the international sale of goods: they can clarify the applicable law of the contract, carefully draft the contract terms, and actively learn relevant legal knowledge to enhance their risk prevention awareness in accordance with the provisions of the Convention; judicial and arbitration institutions can accurately determine whether the contract is applicable to CISG, delve into its terms, handle disputes fairly, and accumulate case experience; strengthen consumer rights protection legislation, and at the same time fully consider the status of international trade practices in the application of law, enhance the completeness and coordination of the law, so as to promote the orderly and healthy development of international trade.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы: Страниц 45, 53 источника.

2. Перечень ключевых слов : международная купля-продажа товаров, регулирование международной торговли, условия договора международной купли-продажи, особенности международной купли-продажи.

3. Содержание работы

Объектом исследования являются общественные отношения в сфере правового регулирования применения Венской конвенции 1980 года о международной купле-продаже товаров.

Предметом исследования являются международные договоры и национальное право, законодательство, судебная и арбитражная практика, доктрина.

Цель дипломной работы : выявить современные тенденции правового регулирования применения Венской конвенции 1980 года о международной купле-продаже товаров.

Методы исследования: являются метод исследования литературы, метод анализа случаев, метод сравнительного исследования, метод эмпирического исследования.

Результаты: В настоящем исследовании рассматривается вопрос о том, как лучше всего проводить активный анализ положений Конвенции Организации Объединенных Наций о договорах международной купли-продажи товаров (КМКПТ) относительно сферы применения, местонахождения коммерческого предприятия, формы договора, оферты и акцепта, убытков и других положений, что позволит предложить способы заполнения пробелов между Конвенцией и национальным законодательством.

Достоверность материалов и результатов диссертации: Использованные материалы и результаты дипломной работы являются достоверными. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: _ Результаты дипломной работы могут быть использованы для предоставления предприятиям из разных стран следующей информации о международной купле-продаже товаров: они могут разъяснить применимое право договора, тщательно составить условия договора и активно усваивать соответствующие правовые знания для повышения своей осведомленности о предотвращении рисков в соответствии с положениями Конвенции; судебные и арбитражные учреждения могут точно определить, применим ли договор к КМКПТ, вникнуть в его условия, справедливо рассматривать споры и накапливать опыт рассмотрения дел; укрепить законодательство о защите прав потребителей и в то же время в полной мере учитывать состояние международной торговой практики при применении права, повысить полноту и согласованность права, с тем чтобы способствовать упорядоченному и здоровому развитию международной торговли.